
Aan de slag!

Wie de laatste zonnige dagen van augus-
tus op een terrasje in Beerse zat, heeft het 
gemerkt: er rijden geen vrachtwagens meer 
door ons dorp.
Dat is niet de verdienste van de politiek. Dat 
ligt aan de wegenwerken op de Bisschop-
slaan.

Toen de N-VA in 2012 in het bestuur kwam, 
was een van onze speerpunten: het zwaar 
verkeer uit het dorp halen. Voor ons (en 
iedereen die het dossier volgde) was het snel 
duidelijk dat omleiden via De Nieuwe Dreef 
de enige optie is. De hogere overheid zou de 
zogenaamde parallelweg door Europees ha-
bitatgebied nooit goedkeuren. Zoals gezegd, 
dat was informatie die iedereen had! En wij 
zijn dat standpunt blijven verdedigen.

De partij van de huidige burgemeester is in 
die tijd andere dingen blijven vertellen aan de 
inwoners van De Nieuwe Dreef. En ze hebben 
er alles gedaan om dit dossier te vertragen. 
Gevolg: 10 jaar later zijn we nog steeds niet 
bezig.

Zes maanden na de verkiezingen van 2018 
maakte de meerderheid een bocht van 180 
graden: Beerse gaat verder met het tracé 
van de Nieuwe Dreef. Voortschrijdend inzicht 
zullen we het maar noemen. Er rest maar één 
ding: de schup moet in de grond.

Daarom deze oproep:
Burgemeester, voer ons plan 
zo snel mogelijk uit!
Dit gaat over veiligheid en 
leefbaarheid van ons dorp.
Talmen is geen optie meer!

Bert van Mierlo
Voorzitter N-VA Beerse 

Audit gemeentelijke ICT, dankzij N-VA (p. 2) Gemeente speelt monopoly (p. 3)

Gemeentebestuur maakt
leven in Beerse nog duurder
Dit gemeentebestuur kijkt al te gemakkelijk naar meer inkomsten in plaats van 
naar wat goedkoper kan. De belastingverhoging van 6 naar 6,9 procent kostte 
de Beersenaar in 2021 maar liefst 772.000 euro extra. Daarnaast kregen de 
bewoners van de woonzorgcentra onlangs een extra indexering doorgeduwd en 
verhoogde de kinderopvang voor jonge gezinnen.

Kinderopvang duurder
De meerderheidspartijen in Beerse 
(CDE-Vlim.be en Beerse+) verhoogden 
de prijzen van de kinderopvang van 
12 naar 14 euro per kind per dag. Ook 
worden de prijzen geïndexeerd. Het 
voorstel was om de indexering ook nog 
telkens naar boven af te ronden, maar 
na een pleidooi van N-VA-raadslid Bart 
Smans besliste de gemeenteraad om 
dat te schrappen.

Nadat in mei 2019 het bestuur van 
Beerse de sportdagen voor kinderen 
al duurder maakte, wordt nu ook de 
kinderopvang duurder. “Een jong gezin 
met twee kinderen betaalt vanwege het 
kortingsprincipe hierdoor 3,75 euro 
extra per dag”, hekelt Smans. “Burge-
meester Craane vond dat 2 euro per 
kind niet veel voorstelde, maar voor 
werkende ouders doet dit de maan-
delijkse rekening toch weer een stuk 
oplopen.”

Prijzen woonzorgcentrum krijgen 
nog een extra indexering
In mei besliste het bestuur om een ex-
tra indexering door te voeren voor de 
kamers in het woonzorgcentrum. Zo 
verhoogde vanaf juli de dagprijs voor 
een gewone kamer met bijna 3 euro. 
Bewoners betalen voor een gewone 
kamer maar liefst 1.867,75 euro per 
maand. De N-VA hekelde de beslissing. 
Wij vroegen om zoals in het verleden 
enkel de indexering in januari door te 
voeren, om de bewoners niet nog extra 
op kosten te jagen in deze moeilijke 
tijden. Tevergeefs…

Voor meer info hierover kunt u terecht 
op www.n-va.be/beerse

Bart Smans
Gemeenteraadslid

Beerse-Vlimmeren
www.n-va.be/beersebeerse@n-va.be NVABeerseVlim
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N-VA Beerse zorgt voor
veiligheidsaudit voor 
ICT van gemeente
Op voorstel van oppositiepartij N-VA zal de gemeente Beerse in 2023 een veilig-
heidsaudit laten uitvoeren op alle ICT-infrastructuur en de nieuwe website van 
de gemeente. “Onze gemeente werkt met gevoelige persoonsgegevens van al onze 
inwoners, dan moeten we 100 procent zeker zijn dat die gegevens goed beveiligd 
zijn”, aldus N-VA-fractievoorzitter Ben Bols.

Uit informatie van Audit Vlaanderen geven 33 van de 300 steden en gemeenten aan 
dat hun informatieveiligheid dringend verbeterd moet worden. In dat kader stelde 
N-VA Beerse voor om de ICT-infrastructuur van de gemeente en de nieuwe website 
te laten doorlichten op vlak van cyberveiligheid.

Om de veiligheid van de Vlaamse besturen te verhogen biedt de Vlaamse Regering 
bijkomende ondersteuning aan om de meest prioritaire risico’s rond cyberveilig-
heid aan te pakken. De N-VA stelt voor om via die ondersteuning een veiligheids-
audit te laten uitvoeren op alle ICT-infrastructuur en de nieuwe website van de 
gemeente.

Ethisch Hacken
Bijkomend stelt de N-VA voor om de studenten van de richting Ethisch Hacken 
van de Howest Hogeschool in te schakelen om de infrastructuur door te lichten. Zij 
kunnen als schoolproject de website en infrastructuur van de gemeente proberen 
binnen te dringen om zo beveiligingslekken te proberen ontdekken.

“Onze gemeente werkt met gevoelige persoonsgegevens van al onze inwoners, 
dan moeten we 100 procent zeker zijn dat die gegevens goed beveiligd zijn”, aldus 
N-VA-fractievoorzitter Ben Bols. “Met zo’n beveiligingsaudit en door studenten 
van de Howest in te schakelen kunnen we mogelijke beveiligingslekken meteen 
opsporen en oplossen. Dat moet garanderen dat de gegevens van onze inwoners 
niet op straat komen te liggen.”

Ben Bols
Fractieleider

Bedankt aan alle aanwezigen 
op onze Zomerdrink!

Wat een leuke quiz bij 
de Voorkens! Wij kaapten per 
ongeluk de eerste prijs mee.

Ons jaarlijks ontbijt vond dit jaar 
plaats in de Sjokola.Elk jaar tappen wij op de 

worstenfeesten voor het 
goede doel.

beerse@n-va.be
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Jong N-VA hangt Vlaamse Leeuw 
aan oude gemeentehuis
Onze Jong N-VA-afdeling hing op 11 juli een Vlaamse Leeuw op aan het 
oude gemeentehuis in de Bisschopslaan. Ze deed dat omdat de leeuwen-
vlag al enkele weken niet meer wapperde naast de andere vlaggen.

De N-VA-fractie merkte al op de gemeenteraad van juni op dat de Vlaamse 
vlag niet langer wapperde. De fractie vroeg om opnieuw de Leeuw te laten 
klauwen op 11 juli. Omdat er op de Vlaamse feestdag nog steeds geen vlag 
hing, hing Jong N-VA zelf maar een Vlaamse Leeuw op.

Vlaamse Leeuw klauwt in Beerse
“We vinden het jammer dat de gemeente geen nieuwe Vlaamse vlag heeft 
opgehangen“, zegt Steff Bevers, voorzitter Jong N-VA Beerse-Vlimmeren. 
Sven Riemis, bestuurslid van Jong N-VA, vult aan “De andere vlaggen han-
gen er nog steeds, al ontbrak er eentje. Daarom hingen we zelf de Leeuw op. 
Zodat hij nog steeds kan klauwen in Beerse”.

Gemeente speelt monopoly met uw belastinggeld
Beerse koopt alweer een oud gebouw 
Het gemeentebestuur koopt het gebouw van Bpost in de Lindenlaan voor 911.000 euro. In het pand komen de vrijetijdsdiensten 
van Vaart, voor het overige gemeentepersoneel is geen plek. Een de� nitieve oplossing voor het gemeentehuis lijkt verder dan 
ooit.

Met de aankoop koopt het bestuur het zoveelste oude en energieverslindende gebouw aan. Het Bpost-gebouw is een pand uit de 
jaren 70 en helemaal niet aangepast aan de huidige energie- en isolatienormen. Geen goed idee, vinden wij.

Energiezuinigere oplossing
De N-VA wil dat de gemeente oude gebouwen afstoot en investeert in een nieuwe, definitieve en energiezuinigere oplossing voor het 
gemeentepersoneel. Het is onbegrijpelijk dat het bestuur bijna een miljoen euro belastinggeld uitgeeft aan een tijdelijke oplossing.

Goedgekeurd door elke partij, behalve de N-VA
Opmerkelijk: buiten de N-VA ging elke partij akkoord met de aankoop. Zowel de bestuurspar-
tijen CDE-VLIM.BE en Beerseplus als oppositiepartijen Groen en Vlaams Belang. Zij vinden 
het blijkbaar prima om in tijden waarin inwoners moeite hebben hun energie te betalen, bijna 1 
miljoen euro belastinggeld uit te geven aan een tijdelijke oplossing.

Toen de N-VA dat aankaartte op de gemeenteraad, kregen we de stempel ‘dwarsligger’, terwijl 
we net willen dat er correct wordt omgesprongen met belastinggeld. Iets wat bij deze aankoop 
absoluut niet gebeurt. Tegenkanting of niet, de N-VA blijft u verdedigen op de gemeenteraad en 
de waarheid vertellen. 

Wist-je-dat…
• Ons raadslid Hans Luyckx trotse papa is geworden van dochter Alix?
• Ons raadslid Hanne Lenaerts is afgestudeerd als advocaat?
• Ondanks alle plannen rond patrimonium ons gemeentebestuur nog geen enkel oud gebouw verkocht? 
• Dat in 2021, het jaar voorafgaand aan de oorlog, de uitgaven van de gemeente voor goederen en diensten 

al met 9 procent deed stijgen.
• Wij ons hart vasthouden voor de impact van de energiefactuur van die oude gebouwen voor 

de belastingbetalers in Beerse? ?
www.n-va.be/beerse
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaa

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België.

De Vlaming die werkt

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen.

niet wil werken

uitkering blijven trekken

Ook de broodnodige pensioenhe

blijven steken op een non-akkoord

jarenlang 

daarvoor beloond. 
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Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.


